
Charakteristika SDH Michálkovice 

Malá obec, která má radost ze života, tak to jsou naše Michálkovice. Co se v ní nachází? 

Máme tu kulturní památku jako je Důl Michal, dále je tu mateřská škola, základní škola, 

v které se v zimních obdobích připravujeme, pak máme střední školu ochrany osob a 

majetku. Kromě toho všeho tam máme ještě naší velkou hasičskou zbrojnici s ještě větším 

areálem, která by snad už měla letos na podzim vrhnout na rekonstrukci. Náš sbor byl 

založen roku 1902, takže doufáme, že příští rok oslavíme 110 let našeho sboru již v novém 

prostředí. Náš sbor se plně věnuje požárnímu sportu, jak my tak i mladší žáci, dorostenci i 

dorostenky a máme i muže a ženy. 

My jako, že starší žáci se setkáváme 2x krát týdně abychom byli co nejlepší a mněli taky 

podle toho dobré výsledky. V poslední době tam jsme sice víc než doma jelikož se více 

připravujeme na postupová kola. Aby se neřeklo, že jenom trénujeme tak pořádáme 

každoročně dvě dětské soutěže a to Rýcův memoriál a paralelní útoky a letos jsme ještě 

navíc zorganizovali Michálkovickou uzlovačku. A na konec sezóny pořádáme Michálkovickou 

trojku, která je specifická v tom že požární útok běží jenom tři členná družstva 

v připravených maskách a je určená pro všechny co to chtějí zkusit. 

Dále se snažíme zúčastňovat co možná nejvíc soutěží. Jezdíme na kvalifikace v disciplínách 

CTIF, dále se zúčastňujeme běhů na 60 metrů s překážkami, kde porovnáváme své výsledky 

s ostatními družstvy. Pak se pravidelně objevujeme v únoru na halové soutěži v Havířově a 

v neposlední řadě jsme objezdili ostravskou ligu, kterou jsme vyhráli. 

I když od příštího se už nebudeme účastnit ostravské ligy, ale moravskoslezské ligy, která nás 

hodně zaujala po odběhnutí jednoho závodu v Oprechticích kde jsme skončili na pěkném 

třetím místě. 

V poslední řadě se hlavně účastníme hry Plamen. Do krajských kol se většinou dostaneme, 

ale pak na to republikové už to je horší. Letos je to podruhé, co jsme na mistrovství 

republiky. 

A když už jsme tady, tak to jen tak nevzdáme a budeme bojovat až do konce, budeme se 

snažit o co nejlepší výsledky. Ne vždy se nám daří, ale půjdeme do toho naplno a 

předvedeme nejlepší výsledky. 

Doufáme, že jsme Vám alespoň trochu přiblížili, jak to u nás chodí 

Naše družstvo tvoří: 

Ester, David, Nika, Marian, Gabka, Marek, Michal, Adam, Martin a Tomáš 

Našimi trenéři jsou: 

Barča a Honza 


